
PROTOKÓŁ NR 20/17

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej, 

które odbyło się 06 października 2017 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 13:00, zakończenie o godz. 15:10.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji: 

1. Zofia Ujma - Przewodnicząca komisji,

2. Krystyna Konieczna

3. Krzysztof Gorczyca

Nieobecni usprawiedliwieni: 

Nieobecni nieusprawiedliwieni: 

Obecni spoza grona Członków Komisji: 

1. Agata Młodawska

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia oraz przyjęcie porządku obrad.

2. Analiza wykonania budżetu za I półrocze 2017 r.

3. Sprawy różne.

4. Zamknięcie posiedzenia.

Ad 1 Posiedzenie Komisji Rewizyjnej otworzyła Przewodnicząca p. Zofia Ujma. Zapoznała zebranych

z porządkiem obrad posiedzenia, który został zatwierdzony jednogłośnie.

Ad 2 W związku z głównym tematem posiedzenia tj. analizą wykonania budżetu za I półrocze 2017 r.

na posiedzenie została zaproszona Pani Skarbnik Urzędu Miejskiego. Radni zadawali pytania Pani Skarbnik,

na  które  odpowiadała  szczegółowo.  Wątpliwości  Radnych,  członków  K.R.  wzbudziły  dane  dotyczące

wydatkowania  środków  m.in.  na  utrzymanie  zieleni  miejskiej,  na  remonty  placów  zabaw,  na  remonty

zasobów komunalnych i inne. Niepokojącym według członków Komisji Rewizyjnej jest kwota wydatkowana

na dopłatę za pobór wody i odprowadzanie ścieków.

Ad  3.  W  sprawach  różnych  dyskutowano  nad  projektem  w  sprawie  dopłat  mieszkańcom  za

dostarczenie  wody  i  odprowadzanie  ścieków  i  dopłaty  firmom i  spółkom działającym na  terenie  Miasta

Kowary.

Ad 4. Na tym posiedzenie zakończono.

Wnioski Komisji:

1. Komisja Rewizyjna zwraca uwagę na nieracjonalne wydawanie środków budżetowych głównie w przypadku

„utrzymanie  terenów  zielonych  (dział  900,  rozdział  90004,  paragraf  4300),  planowane  było  45.000  zł,

wydatkowano za  I  półrocze 9.300 zł.,  co  stanowi  14,26%,  podobnie  z  remontami i  utrzymaniem placów

zabaw, planowane 10.000 zł, wydatkowano 0 zł.

2. Niepokojącym dla KR jest fakt wzrostu kwoty zobowiązań wobec Wspólnot Mieszkaniowych. Za I półrocze

wykazane jest 928.387,01 zł. Jest to tendencja wzrostowa w stosunku do wykonania za rok 2017.



3.  Na  podstawie  znanych  danych  dotyczących  dopłat  mieszkańcom  do  stawek  za  dostarczenie  wody  i

odprowadzanie ścieków, Komisja Rewizyjna wnioskuje do Pani Skarbnik o przygotowanie zestawienia co do

wysokości tych dopłat firmom i spółkom działającym na terenie Miasta Kowary.

4. Po wysokości dopłat do dostarczanej wody i odprowadzanych ścieków, stwierdzamy wzrost sprzedaży tych

usług, co powinno mieć wpływ na obniżenie taryf przez KSWiK.

Protokołowała      Przewodnicząca Komisji:

   Zofia Ujma                                                                                                                         Zofia Ujma


